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Verslag 

 
Aanwezig: Gery Follens, Peter Robbens, Johan Permentier, Patrick Van Caelenberghe, Mieke Seminck, 
Erik Chevrolet, Jos Jacobs, Rutger Smith, Ludwig Peetroons, Josefien Van Peteghem 
Verontschuldigd: Johan Dehaes, Geert Verdoodt 
Afwezig: / 
 

 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG 24/6 

Het verslag van 24 juni 2024 wordt goedgekeurd. 
 

2 TOPSPORT 

Olympische Spelen Parijs: 
De precamp in Talence is goed verlopen. Er waren geen bijzonderheden, goede faciliteiten, prima 
hotel, mooie piste,… 
 
OS Parijs: 
Alles goed verlopen behalve de gebruikelijke gesprekken rond de estafettes. 
De organisatie was goed. Alle bussen reden stipt op de minuut nauwkeurig. Tijdens elk 
atletiekprogramma reden bussen elke 5 minuten tussen dorp en stadion (ritten van 8 minuten). De 
aangeboden maaltijden voldeden. 
Veel politie/militairen aanwezig, dit gaf een groot veiligheidsgevoel.  
Mooi atletendorp. 
 
Prestaties: prima gepresteerd, met 3 medailles waarvan 2 atleten van Atletiek Vlaanderen. Het begon 
iets moeizamer maar de medailles op het einde van het programma maken veel goed en blijven 
gelukkig ook hangen. 
 
Congres World Athletics (Fernando Oliva) : 
Er is gevraagd door WA en hun coach-academy aan Fernando om een congres (cyclus van 4 jaar) te 
organiseren omtrent de overgang van als U20-atleet naar Senior. (en waarom slechts 10% doorstoot 
naar medailles op Senioren-niveau) 

➢ Voorstel Ludwig: best organiseren als Atletiek Vlaanderen en niet als Belgian Athletics. Rutger 
zal doorgeven aan Fernando dat hij het akkoord mag geven. 

 

3 TOEWIJZING KVV VELDLOPEN 

Er is een overleg geweest met Thomas Huybrechts (Golazo) hieromtrent. 
Naar analogie met het BK Veldlopen vorige winter, zal Golazo in de toekomst net zoals de 
atletiekclubs hun kandidatuur indienen als zij interesse hebben om een kampioenschap in te richten. 
Er is tegelijk al een overleg gepland voor volgend winterseizoen (’25-26). 
 
Aandachtspunt naar de toekomst toe (op te nemen in het lastenboek): de startnummers zullen ONZE 
sponsors moeten bevatten en niet die van de Crosscup (EnergyVision). 
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4 ACTIVATIE EK RUNNING 

Er is activatiebudget van toerisme Vlaanderen waarmee iemand aangeworven wordt via Sportwerk. 
Na een sollicitatieperiode is dit Tuur Bras geworden. 
Na zijn stage voor Memorial Van Damme zal hij van start gaan.  
Momenteel zijn 14.000 lopers ingeschreven (waarvan 7500 Marathonlopers). 
 

5 FINANCIEEL VERSLAG 

Ludwig geeft (in opdracht van Michael Smits) een stand van zaken omtrent de financiën. 
 

6 VERNIEUWING ALABUS 

Er zullen subsidies aangevraagd worden (uiterlijk 10 september). Momenteel zijn bij 5 firma’s 
offertes gevraagd voor een groepsaankoop met 2 andere federaties (wind-en watersport en 
wandelsport) samen. Tegen eind augustus zouden deze binnen moeten zijn. In de loop van september 
moet dit uitgedund worden tot 2 opties.  
Planning is opstarten in september 2025. 
 

7 FEEDBACK COMMISSIES 

7.1 BC Competitie 

Er is een vergadering geweest in juni omtrent alles wat betreft lastenboeken en reglementen voor het 
komende indoorseizoen. (althans wat KVV’s betreft). 
Aanpassing in de sportregementen: op alle wedstrijden behalve KVV en BK, mogen Cadetten nu ook 
Hinkstapspringen vanaf de 7m-plank. 
 

7.2 BC Jeugd 

Er is geen vergadering geweest. 
 

7.3 BC Running 

Er is geen vergadering geweest. 
 

8 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

• 30 september- > verplaatst naar donderdag 3 oktober verplaatst naar 7 oktober !!! 

• 21 oktober - > verplaatst naar 4 november !!! 

• 4 november: Buitengewone AV en RVB Belgian Athletics (20/9 deadline voor kandidaturen) 

• 25 november 

• 16 december (géén RVB Belgian Athletics) 
 

9 VARIA 

• Email van Armand Parmentier wordt besproken. 
 

 
BELANGENCONFLICT REGISTER 

Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 

24/06/2024 Peter Robbens (RCG) – 
Patricia Van Delsen 
(RCG) 

Aanvaarding kandidaat 
Masterscommissie 

Peter verlaat de 
vergadering en neemt 
niet deel aan de 
beslissing. 

    

 


